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Abstract (en)
The vehicle has a frame (12) carried by a wheel carriage with a cross-piece (18) at each end with a wheel train. The train has a cross-brace with
arms, each carrying a carrying wheel (32, 34) turning around a hub. Two opposite wheels are aligned in the direction of bearing and shifted in the
direction of the cross-piece. Length is equal to the common width of the wheels when the wheel is in support over the ground.

Abstract (fr)
Le véhicule a un chassis (12) porté par au moins un train de roulement ayant une traverse (18) munie a chaque extrémité d'un train de roues ,
chaque train ayant un croisillon (24) dont les bras portent chacun une roue porteuse (32, 34) tournant autour d'un moyeu. Deux roues opposées
sont alignées dans le sens de roulement et décalées des deux autres, dans le sens de la traverse, d'une longueur sensiblement égale a la largeur
commune des roues. <IMAGE>
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